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SeedDesign  喜的精品燈飾

INSTALLATION INSTRUCTION      |      安裝使用說明書



    【Metal】: 

  ·   Clean off the surface gently by duster sheet.

  ·   Wipe in the same direction with wrunged, moist cloth. 

  ·   Use a soft dry cloth to dry off the shade in case of water stain.

    【Glass】:

  ·   Wipe in the same direction by wrunged, moist cloth

  ·   If necessary, take off the shade carefully and wash by water, a bit of neutral detergent would be fine.

  ·   Dry off by soft dry fabric or duster sheet. 

    【Concrete】:

  ·   Clean off the shade by feather duster or dry fabric slightly and regularly.

  ·   When wet cleaning is necessary, wipe the shade with a wet fabric to maintain original appearance evenly.

    

      abrasive cleaner to clean SEED items!

·  【金屬材質】
    請用除塵軟布輕拭附著的灰塵後，以擰乾的微濕布順同方向擦拭，再取柔軟乾布輕輕揩乾。
·  【玻璃材質】
    取微濕軟布擰乾（避免殘留水漬），順同方向擦拭。必要時請小心卸下、直接水洗。或在水中加入少許中性清潔劑，充分沖洗
    乾淨後，再以材質細密的乾布或除塵布拭乾。
·  【水泥材質】
    定期用毛撣子或乾布輕輕撢掉表面灰塵，必要時以濕布擦拭整顆燈罩，以維持顏色一致性。
    特別注意：直接以乾布擦拭，表面塵粒可能造成細微刮傷。切勿使用化學揮發溶劑或含有研磨顆粒的清潔劑擦拭產品表面！



Product 商品 : LING W 
Code 型號 : SLD-80WTE
Bulb  Type 燈泡 : LED 1x6W  3000K
Input Voltage  輸入電壓 : 120V~ 60Hz
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Parts List
內容物清單

In Parts Bag
零件包內容

x2

x1

可旋轉
R otatable

可旋轉
R otatable

touch me
觸摸



Step 01

type of wall plug for the material you are dirilling into.

取下壁鐵，將壁鐵固定在欲安裝之牆壁上。

Step 02

Ensure Power is switched off !
Connect the main supply cables to the corresponding cables on the light.

確認電源已關閉 !
連接主電源線與燈具電源線。

* It is recommended that a qualified electrician connects the power in this step.

  此步驟建議由合格電工操作。

Step 03

Put on the canopy and screw on.

裝上壁蓋並鎖緊。
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wall

Touch me
  觸摸

Additional Attention :   Touch dimmer 

補充說明 : 觸碰調光開關

Touch dimmer
This lamp is equipped with a touch dimmer with memory function. 

Operation instruction:
1. Connect to power.
2. Short touch: 

    2-2 Long touch: for dimming
3. Every long touch will control the brightness from MAX to MIN, and from 

4.  When dimmer is out of work, un plug and re connect to the power to re set. 

此燈具調光與亮度記憶功能，觸碰開關即可使用。說明如下：
1. 連接電源
2 .開關使用
    2-1 短按：開 / 關 (on/ off)
    2-2 長按：調光
3 .連續性長按可將亮度調至最高，反之亦然。離手時，亮度將被鎖定記憶。
4 .若調光功能異常，請拔除插頭並重新連結電源。

L(black)

N(white)
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